
 

 
 

      

 

PID: AMU/22/011466 

 

Zasedání Rady pro vnitřní hodnocení AMU ze dne 28. 4. 2022 
Jednání proběhlo v zasedací místnosti od 09.00 do 12.00 hod., následná diskuze (od 12.30 do 14.45) 

se věnovala interní reflexi dosavadní činnosti RVH.  

 

Přítomni: PhDr. Ingeborg Radok Žádná, doc. Mgr. Daniela Jobertová, Ph.D., doc. MgA. Adam Halaš, 

Ph.D., MgA. Adéla Vondráková, doc. MgA. Slavomír Hořínka, Ph.D., doc. MgA. Ivo Kahánek, Ph.D., 

doc. MgA. Mgr. Michal Rataj, Ph.D. 

Omluveni: Mgr. Petr Bilík, Ph.D., Mgr. Marta Švecová 

Hosté: -  

(dále v textu bez titulů)  

 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Rektorka AMU a předsedkyně Rady pro vnitřní hodnocení (dále též „RVH“) I. Radok Žádná přivítala 
přítomné a poděkovala za účast na jednání. Úvodem předsedkyně zrekapitulovala program jednání a 
doplnila, že do avizovaného programu byl navíc zařazen návrh na jmenování nového člena KVH FAMU. 
Poté vyzvala členy RVH k předložení doplňujících nebo pozměňovacích návrhů k programu zasedání. 
Program byl schválen v předloženém znění, pouze se změnou pořadí prvních tří projednávaných bodů. 
Rada pro vnitřní hodnocení je schopna se usnášet dle článku 9 odst. 2 Pravidel systému zajišťování 
kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností. Radním byly v předstihu zaslány všechny 
podklady a přílohy k prostudování.  

 

Program zasedání 

1. Změnové řízení DSP Skladba a teorie skladby 
2. Kontrolní zpráva NMSP Dirigování  

3. Akreditační spisy 

• NMSP Scenáristika a dramaturgie  

• NMSP Filmová režie  
4. KVH FAMU – jmenování nového člena 
5. Dodatek č. 4 pro rok 2021 ke Zprávě o vnitřním hodnocení AMU 
6. Interní reflexe dosavadní činnosti RVH  
 

 

1. Změnové řízení DSP Skladba a teorie skladby 

Předsedkyně I. Radok Žádná představila žádost garanta doc. M. Rataje o změnu akreditačního spisu 

DSP Skladba a teorie skladby, konkrétně části Průběh a hodnocení přijímací zkoušky.  

Oddíl Požadavky na vzdělání ́a praxi bude rozšířen o následující text: odpovídající znalost anglického 

jazyka a dalšího cizího světového jazyka, kterou uchazeč prokáže formou zkoušky před začátkem 

přijímacího pohovoru. Konkrétní podmínky stanoví vyhláška děkana každý rok. 

D. Jobertová k tématu uvedla, že změny týkající se podmínek přijímacího řízení nejsou považovány za 

podstatné změny dle čl. 10 Akreditačního řádu, a tudíž nepodléhají projednávání či schvalování RVH. 

Vzhledem k tomu, že podmínky přijímacího řízení jsou každoročně aktualizovány vyhláškou děkana, je 

schvalování změn tohoto typu v gesci fakulty. Zároveň D. Jobertová ocenila jako vstřícný samotný fakt, 

že změna byla uvedena v kontextu nové akreditace a předložena k projednání RVH; nicméně je žádoucí 

pečlivě odstiňovat agendu RVH od agendy fakulty (vedení či AS), aby nedocházelo k přetížení orgánů 

projednáváním záležitostí či schvalováním návrhů, u nichž to legislativa nepožaduje ani nepředpokládá. 

Dále zrekapitulovala všechny změny, které jsou považovány za podstatné v uskutečňování studijního 

programu, a které Rada posuzuje a schvaluje (dle AŘ AMU) a upozornila na Metodický pokyn 
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prorektorky č. 2_2020 Evidence informaci o studijních programech AMU, který stanoví míru obecnosti, 

s níž má být popis přijímacího řízení v akreditačním spisu formulován právě ve vztahu ke konkrétním 

každoročně schvalovaným podmínkám. 

 

2. Kontrolní zpráva NMSP Dirigování (N0215A310033) 

Předsedkyně I. Radok Žádná uvedla okolnosti související se SP a předloženou kontrolní zprávou NMSP 

Dirigování (N0215A310033), kterou RVH postoupil děkan HAMU prof. I. Klánský, spolu s akreditačním 

spisem SP. RVH na svém zasedání konaném dne 4. 11. 2021 udělila akreditaci navazujícímu, 

akademicky zaměřenému studijnímu programu Dirigování se standardní dobou studia 2 roky, formou 

studia prezenční pro uskutečňování v českém jazyce Hudební a taneční fakultou AMU do 4. 11. 2026; 

garantem studijního programu je prof. MgA. L. Svárovský. Nedílnou součástí rozhodnutí byl požadavek 

předložení kontrolní zprávy do 30. 6. 2022 o vypořádání připomínek v oblasti rozložení kreditů mezi 

povinné a povinně-volitelné předměty, o ukotvení výuky manažerských a organizačních dovedností do 

konkrétních předmětů a o úpravě profilu absolventa tak, aby odpovídal konkrétním výsledkům učení 

vyplývajícím ze sylabů povinných předmětů, primárně v rámci profilujícího základu.   

 

V předloženém akreditačním spise bylo navýšeno minimum kreditů získaných z volitelných předmětů 

z původních 5 kreditů na 10 kreditů, z důvodu umožnění absolvování volitelných předmětů týkajících se 

osvědčení o pedagogické způsobilosti nebo sekvenci předmětů Organizace a struktura hudebního 

provozu. Získané kredity (10) se započítají do minimálního počtu kreditů získaných z volitelných 

předmětů. Manažerské a organizační dovednosti byly ukotveny do studijního plánu formou nabídky 

volitelné sekvence předmětů Organizace a struktura hudebního provozu a navýšením kreditů získaných 

z volitelných předmětů. Profil absolventa a výsledky učení povinných předmětů, primárně profilujícího 

základu, byly upraveny tak, aby vzájemně korespondovaly. 

 

Členové RVH v rámci následné diskuze otevřeli otázku semestrální zátěže a prostoru ve studijním plánu 

pro získání pedagogických dovedností. Dle názoru některých členů RVH není ani po žádaných úpravách 

dostatečný prostor pro významné volitelné předměty. Manažerské dovednosti a tzv. soft skills a 

pedagogické minimum, pokud by je student chtěl získat, jdou nad rámec obvyklého počtu kreditů. Tyto 

předměty jsou stále ukotveny pouze ve skupině volitelných předmětů; studenti získávají interpersonální 

dovednosti spíše v předmětech s důrazem na praxi.  

 

Rozhodnutí RVH 

RVH vzala předloženou kontrolní zprávu na vědomí a po rozsáhlé diskuzi ji akceptuje. RVH doporučuje 

v budoucí reakreditaci zajistit větší prostor pro volitelné předměty pro možnost získání specifických 

dovedností (soft skills a absolvování předmětů vedoucích k získání oprávnění vykonávat profesi 

učitele hudby na ZUŠ a konzervatořích).  

 

3. Akreditace 

NMSP Scenáristika a dramaturgie  

Zpravodaj I. Kahánek seznámil přítomné s akreditačním spisem navazujícího magisterského studijního 

programu Scenáristika a dramaturgie. Akreditační spis byl projednán AS FAMU dne 21. 3. 2022 a 

schválen UR FAMU dne 5. 4. 2022. Drobné podněty AS FAMU byly zapracovány. UR FAMU schválila 

akreditační spis s připomínkami, které byly rovněž akceptovány (v části spisu “profil absolventa” byly 

doplněny informace o odborných znalostech, v části spisu “součásti SZZ a jejich obsah” byly 

aktualizovány tematické okruhy teoretické ústní zkoušky a u následujících předmětů došlo k doplnění 

studijní literatury: Seminář k teoretické diplomové práci 1–2, Dramaturgické trendy, postupy a praxe 1–

2, Aktuální tendence audiovizuální tvorby). 

 

Rozpravy před schvalováním akreditačního spisu se zúčastnil garant prof. Petr Jarchovský. 
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Zpravodaj I. Kahánek považuje spis za kvalitně zpracovaný; profil absolventa obsahuje dobře vymezené 

znalosti i dovednosti a také příklady konkrétního uplatnění. Zdůrazňuje uměleckou individualitu, ale i 

schopnost práce v týmu. Sylaby předmětů jsou velmi konkrétně a srozumitelně formulované s 

rozumnou kreditovou dotací, uvádějí dostatek tradiční i nové literatury. K praktickému uplatnění 

absolventů přispívá zařazení předmětů garantujících jejich širokou použitelnost, např. Audiotéka: Psaní 

pro audio, Myšlení a média, Mezioborová spolupráce či Profesní praxe. Ze sebehodnocení za posledních 

pět let nevyplývají žádné zásadně kritické připomínky: nejčastěji docházelo k reflexi mimořádných 

podmínek ve výuce v době pandemie covidu-19, komunikace na ose katedra – pedagogové – studenti a 

požadavek co největšího zastoupení odborníků z praxe ve výuce. Implementace těchto připomínek 

probíhá přiměřeně. Kontinuita pozic pedagogů je v tuto chvíli dobře zajištěna; věková i kvalifikační 

struktura pedagogů je vyvážená. Zpravodaj doporučuje pokračovat v procesu habilitací a profesur 

dalších pedagogů, aby byla zajištěna maximální kontinuita oboru. Oblast internacionalizace či 

zahraničních mobilit je v celém spise relativně málo zmiňována, to je ovšem v souladu s 

charakteristikou oboru vázáného na český jazyk a literaturu.  

 

Prof. P. Jarchovský úvodem představil studijní program. Studium v magisterském stupni zahrnuje dvě 

úzce související profilace – scenáristika a dramaturgie – a navazuje na studium bakalářské, kde si 

studenti osvojují základy oboru. Zatímco na bakalářském stupni je uplatňován provázaný systém 

seminářů, vedených pedagogy s různým přístupem (max. tři pedagogické osobnosti), v návazném 

magisterském studiu dochází ke změně; student volí dílnu dle svého zaměření a rozvíjí těsnou 

spolupráci pedagog – student. Účelem je důraz na získání praktických dovedností a prohloubení 

získaných zkušeností. Studenti jsou také seznamováni s novými formáty v kontextu současné televizní 

produkce, a to v rámci předmětu Writers´ room. Jedná se o systém kolektivní práce skupiny scénáristů, 

jehož součástí jsou komentované projekce, diskuze a následný workshop, ve kterém studenti zkouší 

realizovat pilotní díl žánrově různých seriálů. Garant dále podtrhl, že se podařilo zajistit kvalitní lektory – 

špičkové osobnosti z řad režizérů/scénáristů. Dalším podstatným bodem studijního programu je 

vytvoření předmětu s cílem tvorby 15minutových formátů autorských scénářů. Garant vycházel z faktu, 

že dříve byli studenti vedeni k vytváření delších formátů, které byly v prostředí fakulty těžko 

realizovatelné. Patnáctiminutové scénáře jsou dobrou základnou pro rozvoj mezikatederní spolupráce 

(katedra režie, katedra produkce, katedra dokumentární tvorby). V této souvislosti prof. P. Jarchovský 

dále pohovořil o soutěži, která je realizována napříč všemi ročníky. Výsledkem bývá až 25 velmi 

kvalitních scénářů, které jsou nabízeny studentům souvisejících oborů napříč fakultou.  

 

Zpravodaj I. Kahánek se dotázal na možnosti internacionalizace s vědomím úzké vazby na český jazyk a 

literaturu. Garant poukázal na obtížně řešitelné úskalí: k výbavě autora–scénáristy patří především 

práce s jazykem (stylizace, poetika, interpretace atp.) jakožto zásadní atribut kvalitně píšícího autora. 

Bylo by sice možné vystavět paralelní anglický studijní program pro několik nadaných studentů, ale 

realizace naráží na problém financí pro srovnatelně kvalitní pedagogy. Každý student navazujícího 

magisterského studia se ovšem může účastnit praktické stáže Erasmus+, zatímco v bakalářském stupni 

je pobyt doporučován v menší míře z důvodu vysoké studijní zátěže teoretického rázu a úzké návaznosti 

předmětů.  

D. Jobetová se dotázala na počet studentů, kteří pokračují do magisterského studia. Garant uvedl, že 

počet pokračujících studentů je vysoký (je přijímáno 6–8 uchazečů), i přesto, že někteří absolventi 

bakalářského studia již dále nepokračují v magisterském cyklu, často i proto, že před FAMU absolvovali 

studium na jiné VŠ a jsou z nich již v okamžiku ukončení bakalářského cyklu zralé tvůrčí osobnosti. Do 

přijímacího řízení se mohou hlásit absolventi bakalářského studia na kterékoliv vysoké škole. 

Podmínkou přijetí je úspěšné složení náročné přijímací zkoušky. Uchazeči musí předložit scénář 

k hranému filmovému či televiznímu dílu, který je srovnatelný s tvůrčím dílem absolventů bakalářského 
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studia na KSD. Na závěr se diskuse dotkla využívání možnosti ze strany studentů volitelně si zapisovat 

předměty zaměřené na tvůrčí psaní i na jiných katedrách školy (např. KTK DAMU).  

 

Po krátké diskuzi bylo přistoupeno k hlasování.  

 

O akreditačním spisu navazujícího magisterského studijního programu Scenáristika a dramaturgie 

hlasovala na základě rozpravy v souladu s čl. 16, odst. 7 Akreditačního řádu RVH AMU takto (počet 

členů při hlasování 7): 

 

Pro: 7 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

Usnesení: 

RVH uděluje akreditaci navazujícímu magisterskému akademicky zaměřenému programu Scenáristika 

a dramaturgie se standardní dobou studia 2 roky v prezenční formě studia pro uskutečňování 

v českém jazyce Filmovou a televizní fakultou AMU do 28. 4. 2032. Garantem studijního programu je 

prof. Mgr. Petr JARCHOVSKÝ. 

 

NMSP Filmová režie 

Zpravodaj P. Bilík se z pracovních důvodů jednání nezúčastnil, slova se ujala místopředsedkyně 

D. Jobertová, která přítomným představila akreditační spis. Dokument byl projednán AS FAMU dne 21. 

3. 2022 a schválen UR FAMU dne 5. 4. 2022. 

Rozpravy před schvalováním akreditačního spisu se zúčastnil garant SP doc. Ing. Mgr. Bohdan Sláma 

(připojen distančně) spolu s MgA. Tomášem Janáčkem (prezenčně). 

 

D. Jobertová představila základní teze zpravodajského posudku. Zpravodaj považuje dokument za 

plnohodnotný, většina klíčových otázek, které spis vyvolává, byla na předchozích grémiích vysvětlena. 

Aktuální podoba akreditačního spisu je oproti současnému studiu do velké míry pozměněna a 

předpokládá poměrně zásadní posuny ve strategii výuky oboru. Jde o reakci na dřívější zkušenosti, 

odrážející zejména rostoucí nároky na komplexnost režisérské profese a její zasazení do 

institucionálních vazeb (vývoj, produkce, financování kinematografie). V zásadě je v předkládaném znění 

a struktuře studijního plánu komponována trojice stěžejních inovací: důraz na celovečerní film, 

akcentace zvukové složky a utváření mizanscény prostřednictvím specializovaných seminářů, a 

systematický rozvoj mezioborové spolupráce. Za vzájemně komplementární je považováno posilování 

orientace studentů ve všech fázích developmentu a realizace (autorského) kinematografického díla. 

Autorský přístup se konceptem katedry a magisterského běhu rýsuje jako jednoznačná dominanta. Více 

než v minulosti je zohledněna sama magisterská práce, tedy praktická část na vrub dříve kriticky 

hodnocené přemíry teoretického základu (24 kreditů za absolventské dílo ve 4. semestru výuky). 

 

P. Bilík upozornil na fakt, že u řady předmětových karet je minimum novější odborné literatury, a to i 

u předmětů v profilujícím základu, kde však nelze spoléhat se na webové stránky dvou institucí a 

katalogy českého filmu z NFA. V závěrečné části posudku se P. Bilík zaměřil na personální zabezpečení 

uskutečňování studijního programu, které považuje za adekvátní a generačně rozvrstvené. Poukazuje 

ovšem na fakt, že stěžejní kreativní předměty jsou prakticky bezvýhradně mužskou doménou (zájem žen 

o studium i podíl mezi přijatými naopak prudce roste), a také si klade otázku, zda by katedra neměla 

v klíčový moment akreditace přicházet buďto se zcela jedinečnou metodou, anebo s pluralitou a 

pestrostí, jaká odpovídá nejen současné audiovizuální scéně mimo hranice ČR, ale i budoucím výzvám. 

 

Úvodem doc. B. Sláma představil tři pilíře, o něž se opírá nový navazující magisterský program. 
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Prvním pilířem je implementace nových předmětů věnujících se vývoji a dramaturgii celovečerního filmu. 

Studenti by měli rozumět problematice celovečerního filmu v širších souvislostech – producentství, 

distribuci, produkci atp. Druhým pilířem je důraz na zvýšení filmařsko-režijních dovedností. Studenti by 

měli více proniknout do problematiky práce s formou a technologií filmu. K tomu přispívá i nový seminář 

zaměřený na schopnost pracovat se zvukem a hudbou (Seminář filmové hudby a zvuku). Třetím pilířem 

je osvojení schopnosti studenta realizovat nejen své autorské scénáře, nýbrž i interpretovat scénáře 

jiného autora (interpretace daného tématu, látky). Typicky se jedná o patnáctiminutový formát scénáře 

studentů KSD FAMU. Seminář je realizován pod vedením pedagoga Saši Gedeona.  

 

MgA. T. Janáček doplnil, že v nově pojatém programu bylo výrazně pozměněno rozložení kreditů tak, 

aby odpovídalo skutečně vynaložené zátěži studentů. V nové koncepci byla snížena váha i rozsah 

teoretických předmětů ve prospěch praktických cvičení a závěrečného absolventského výkonu.  

 

D. Jobertová požádala garanta o formulování klíčové vize či filozofie, která je pro magisterské studium 

specifická a promítá se do důrazu na konkrétní tvůrčí postupy či dovednosti. Doc. B. Sláma na dotaz 

reagoval tím, že cílem navazujícího magisterského programu je vzdělávání a rozvoj tvůrčích osobností 

zejména pro oblast režie celovečerních hraných filmů. Klíčové je osvojení a prohloubení znalostí o 

formách dramatického vyprávění, tedy primárně vystavění dramatické situace a vývoj dramatické 

postavy (stavební prvky příběhu a jeho vnitřní dynamika). Dále se D. Jobertová s odkazem na 

zpravodajský posudek dotázala, zda katedra zohledňuje nové žánrové trendy i streamovací platformy a 

média. Garant uvedl, že i v nich režiséři díky znalostem klasických principů filmové tvorby dosahují řady 

úspěchů. Studenti nová media pečlivě sledují a mohou se věnovat mnoha rozmanitým žánrům, některé 

absolventské výstupy ostatně pro tuto oblast vznikly a nadále vznikají. MgA. T. Janáček doc. Slámu 

podpořil zkušeností z nově uplatňovaného předmětu Mosty do praxe, kde se studenti seznamují s praxí, 

strukturou a mechanismy profesionálního audiovizuálního prostředí v ČR (vyučující pedagog zve 

význačné osobnosti z filmové praxe); dodal, že nově vzniklá webová platforma TV umožňuje studentům 

vytvořit pilotní modul pro platformu webového vysílání.  

 

Na dotaz ohledně genderové vyváženosti pedagogů působících na katedře doc. Sláma deklaroval, že 

dbá na akcentaci aktuálních ženských témat, nicméně zároveň zmínil náročné podmínky výkonu profese 

filmového režiséra. V rámci přijímacích řízeních mají všichni uchazeči stejné podmínky.  

 

D. Jobertová požádala o vysvětlení nedostatečné výuky a důrazu na přípravu teoretické absolventské 

práce v rámci předmětu Konzultace k diplomové práci 1,2, s nepříliš logickým zařazením předmětů do 1. 

semestru prvního a 1. semestru druhého ročníku a velmi nízkým kreditovým ohodnocením (1 ECTS). Dle 

jejího mínění není poskytován dostatečný prostor pro přípravu psaného textu. Doc. B. Sláma má za to, 

že studenti pracují na základě zkušenosti z absolvování bakalářského studia a mají dostatečnou 

schopnost uchopit dané téma v teoretické diplomové práci.  

 

Následující diskuse se týkala zavedení nového předmětu Seminář filmové hudby a zvuku 1,2, který vznikl 

na základě spolupráce pedagogů prof. Kudláče, Mgr. P. Marka a doc. M. Rataje. Seminář přispívá ke 

komplexnosti studia filmové režie, jeho cílem je přivést posluchače k uvažování o zvukové a hudební 

složce audiovizuálního díla a umožnit mu získat zkušenosti s tvorbou zvukového designu.  

 

Předsedkyně I. Radok Žádná se dotázala na zkušenosti pedagogů s formátem celovečerního filmu, 

garant zmínil některé konkrétní tvůrčí počiny.  

 

S. Hořínka požádal o upřesnění formátu absolventského uměleckého výkonu jakožto součásti SZZ, 

jehož základní parametry nejsou v akreditačním spise uvedeny. Doc. B. Sláma vyjmenoval některé 

možné výstupy: jedná se o široké rozpětí od patnáctiminutového formátu až po celovečerní film. 
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Tématem rozpravy s garantem byla na závěr konkurenceschopnost katedry filmové režie 

v mezinárodním měřítku. Doc. B. Sláma vyzdvihl jednak důraz na dramatickou látku, jednak velké 

množství praktických předmětů oproti teorii; z jeho zkušeností vyplývá, že takto pojatá výuka je naprosto 

ojedinělá nejen v rámci evropského kontextu.   

 

V následující diskuzi členové RVH ocenili snahu zajistit výuku v celé šíři a komplexnosti audiovizuálního 

umění, prohloubit znalosti z oblasti zvuku a hudby a propojit studium s praxí (Mosty do praxe). 

Současně byla otevřena i témata, která rezonovala ve zpravodajském posudku i v rámci rozpravy 

s garantem, konkrétně nové audiovizuální trendy a platformy, důraz na internacionalizaci a zejména 

personální zabezpečení. Vzhledem k tomu, že někteří členové RVH považují vizi personálního rozvoje za 

nedostatečně přesvědčivou, bylo o hlasování rozhodnuto následovně: 

 

O akreditačním spisu navazujícího magisterského, akademicky zaměřeného studijního programu 

Filmová režie hlasovala RVH v souladu s čl. 16, odst. 8 Akreditačního řádu AMU takto (počet členů při 

hlasování 7): 

 

dle písm. a) Pro: 5, Proti: 0, Zdržel se: 2 

dle písm. b) Pro: 0, Proti: 7, Zdržel se: 0 

dle písm. c) Pro: 2 (5 let), Proti: 0, Zdržel se: 5 

dle písm. d) Pro: 0, Proti: 7, Zdržel se: 0 

 

Usnesení: 

RVH uděluje akreditaci navazujícímu magisterskému akademicky zaměřenému programu Filmová 

režie se standardní dobou studia 2 roky v prezenční formě studia pro uskutečňování v českém jazyce 

Filmovou a televizní fakultou AMU do 28. 4. 2032. Garantem studijního programu je doc. Mgr. Bohdan 

SLÁMA.  

 

RVH požaduje předložení kontrolní zprávy do 24. 6. 2023 v následující struktuře:  

a) plán rozvoje kvalifikační a úvazkové struktury personálního zabezpečení, zejména informace 

o zahájených i ukončených habilitačních a jmenovacích řízeních; 

b) aktuální umělecká tvůrčí činnost pedagogů realizovaná specificky v oblasti režie hraného filmu; 

b) úprava části akreditačního spisu týkající se absolventského uměleckého výkonu (možné formáty 

absolventských filmů a způsob jejich hodnocení);  

c) zohlednění přípravy teoretické magisterské diplomové práce v rámci studijního plánu.  

 

4.KVH FAMU – jmenování nového člena 

Děkanka FAMU předložila návrh na jmenování nového člena KVH FAMU. Mikoláš Arsenjev je studentem 

3. ročníku BSP Dokumentární tvorba. Ve své filmové tvorbě se věnuje převážně ekologickým tématům; 

v roce 2021 získal Cenu Pavla Kouteckého za film Holoseč! Návrh vzešel se studentské komory AS 

FAMU a jmenování M. Arsenjeva potvrdil AS FAMU dne 21. 3. 2022. 

 

O jmenování nového člena KVH FAMU Mikoláši Arsenjeva hlasovala RVH takto (počet členů při 

hlasování 7): 

 

Pro: 7 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

RVH jmenovala Mikuláše Arsenjeva novým členem KVH FAMU.  
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5. Dodatek č. 4 za rok 2021 ke Zprávě o vnitřním hodnocení AMU 

 

Místopředsedkyně D. Jobertová připomněla, že součástí předchozího zasedání byla prezentace základní 

struktury; nyní je text ve finální fázi a bude projednáván a schvalován napříč orgány AMU. Členové RVH 

obdrželi materiál týden před zasedáním s výzvou k případným připomínkám.  

D. Jobertová prezentovala předložený dokument oproti minulým letům jako stručnější, syntetický a 

založený na datech: jsou v něm souhrnně uvedeny udělené/neudělené akreditace, vypořádání 

kontrolních zpráv, podstatné změny v akreditacích, reflexe souhrnných zpráv fakultních komisí pro 

vnitřní hodnocení figurující v zápisech z jednání Rady. V okruhu tvůrčí činnosti tentokrát není zmíněna 

problematika výkonů v RUV (rámcová informace o dopadu pandemie do mimoškolní umělecké činnosti 

pedagogů byla zpracována s ohledem na svoji aktuálnost pouze za rok 2020), tento parametr je 

smysluplné sledovat v delším časovém horizontu (např. u příležitosti zpracovávání vlastní Zprávy o 

vnitřním hodnocení jednou za pět let). U hodnocení výzkumné činnosti se členové RVH shodli na tom, že 

konkrétní informace o počtu podaných/podpořených/vyhodnocených projektů nejsou v textu nutné, 

neboť jeho cílem není podávat zprávu o činnosti, ale reflektovat samotné hodnotící mechanismy 

z hlediska jejich funkčnosti a případných změn. Oddíl související činnosti obsahuje zprávy o výsledcích 

dílčích analýz (personální plány fakult, rovné prostředí, systém evidence projektů, cirkulární budovy, 

analýza rozpočtového procesu, externí audit ubytovacího zařízení, interní audit). Pozornost je přirozeně 

věnována průběhu vnějšího hodnocení FAMU Národním akreditačním úřadem, zatím bez zohlednění 

reakce RVH v lednu 2022. Jako v minulých letech dodatek reflektuje fungování a složení RVH, KVH i 

oddělení zajišťování kvality, a uvádí výčet činností plánovaných na rok 2022. 

Předložený text členové RVH považují za komplexní a ucelené shrnutí kvality ve všech sledovaných 

aspektech.  

 

O Dodatku č. 4 za rok 2021 ke Zprávě o vnitřním hodnocení AMU hlasovala RVH takto (počet členů při 

hlasování 7): 

 

Pro: 7 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

RVH schválila Dodatek č. 4 za rok 2021 ke Zprávě o vnitřním hodnocení AMU. 

 

6. Interní hodnocení činosti RVH (12,30 – 14,45) 

Interní hodnocení činnosti RVH tvoří samostatnou přílohu zápisu, která není veřejně prezentována.  

 

 

 

 

Termín příštího zasedání: 25.5.2022 v 9.30 hod.  

 

Zápis tohoto zasedání schválila RVH per rollam dne 12.5. 2022, a to následovně: 

 

Pro: 7 

Proti: 0  

Zdržel se: 2 

 
 

Zapsala: Pavla Procházková, doc. D. Jobertová 

Za správnost: PhDr. Ingeborg Radok Žádná 

 


